
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 1 2025 
 

Møtested: 
 

Frivillighetshuset på Kolbotn 

Dato: 
Tid: 

23. januar 2025 
19:00 – 21:30 

Tilstede: 
 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad (NV), Oskar Andreas Kleven (OK), Anne Grete Kaasa (AGK), Rune Nilsen 
(RN), Gabrielle Drageseth (GD) (via Teams) 
 
 
 
Lisbeth Brosvik Coste (LBC) 

Gjester: Idrettsrådgiver i Nordre Follo Kommune, Øyvind Rossvoll 

Neste styremøte 12. februar 2025 

 
 

Saksnr  Ansvar 

01/2025 Vedtakssak/Diskusjonssak/Orienteringssak 

Godkjenne referat fra styremøte 12. desember 2024 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 12. desember 2024 er godkjent 

 

 

02/2025  Diskusjonssak  

Evaluering lagsmøtet 20. januar  
 
Styret gjorde en muntlig gjennomgang av de svar som kom i workshops-gruppene. 
Hver bord-leder lager en skriftlig oppsummering av diskusjonen og legger inn i mappen 
på Teams. 
Oppsummeringene gjennomgås og aktuelle punkter tas inn i idrettsrådets videre 
arbeid. 
  

 
 
 
 
AGK, OK, NV 
 
LBC 

03/2025  
  

Diskusjonssak  

Evaluering Nordre Follo Idrettsråd  
 

I forhold til vedtak i kommunestyremøte 4/12-24 – punkt 3, skal det foretas en 
evaluering av idrettsrådet. 

3. Kommunedirektøren skal i samarbeid med Nordre Follo idrettsråd, innen 
august 2025, gjennomføre en evaluering av rådets funksjon, oppgaver, 
samarbeid med idrettslag og kommune, ressurser og finansiering for framtidig 
bærekraft. Oppfølging av evalueringen skal innarbeides i en revisjon av 
partnerskapsavtalen.  

 

IR ser dette som et ledd av budsjett sak for 2026. 
Styret ønsker at det undersøkes hva andre IR gjør av oppgaver som er av nytte også for 
kommunen og hvordan deres samarbeid IR/kommune fungerer.  

Det ble diskutert mulighet for å arrangere en samling eller seminar sammen med 
andre kommuner og IR for utveksling av erfaringer om oppgaver og samarbeid. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 
 
 
 
 



Det sjekkes med andre IR om de har gjort evalueringer og om det er interesse for et 
slikt felles seminar. 

Saken om evaluering settes opp på nytt til styremøte i februar.   

LBC 
 
 
NV, LBC 

04/2025  Diskusjonssak  

Arbeidsprogram 2025 og plan for anleggsutvikling  
 
Styret diskuterte anleggsplan og hva IR bør fokusere på i en tid hvor kommunens 
økonomi begrenser anleggsutvikling. 
Det skal utarbeides nytt Arbeidsprogram og styret ønsker at plan for anleggsutvikling 
innarbeides i den planen.  
Det skal ses på å utarbeide anleggsplan hvor en lang ønskeliste tones ned til fordel for 
mer fokus på drift, utnyttelse og vedlikehold. 
 
Styret ønsker oversikt over planarbeid som er igangsatt for å få status. Det bes om at 
spesielt status på Langhusprosjektet etterlyses. 
 

 
 
 
 
 
 
 
RN 
 
 
 
LBC 

05/2025  Diskusjonssak  

Årsmøte 2025  
 
En oversikt over arbeidsoppgaver, frister og ansvarsfordeling ble fylt inn. 
Det er ønsket at arbeidsprogram fra andre IR hentes inn. 
  

 
 
 
 
LBC 

06/2025  Orienteringssak  

Foreløpig regnskap 2024  
 
Foreløpig regnskap med resultat og prosjektresultat ble gjennomgått. Regnskap pr 
22/1-25 viser overskudd for 2024, men hvor en større andel er bundet i prosjektmidler. 
Styret besluttet å overføre kr. 1 mill til en sparekonto med høyere rente enn 
brukskontoen som brukes i det daglige.  
  

 
 
 
 
 
 
 
LBC 

07/2025  Diskusjonssak  

Prinsippfordeling treningstid fotball  
 
Øyvind gjennomgikk forslag til prinsipper for fordeling av treningstid på kommunale 
baner. Det arrangeres et fotballmøte 25. februar, hvor målet er å enes om prinsipper 
som kan skape noe forutsigbarhet for klubbene. Det tas også mål om å etablere 
prinsipper som ikke trenger politisk behandling slik at prinsippene kan tas i bruk 
allerede ved årets tildelinger. 
 
Representant fra styret deltar i møtet 25. februar 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
NV, RN 

08/2025  Diskusjonssak  

Kontakt Aktivitetsguidene  
  
Aktivitetsguidene opplever at deres eposter ikke besvares. En mulig årsak er at deres 
epostadresser er private og derfor ikke gjenkjennes som fra en aktivitetsguide.  
 
Domene nordrefolloir.no benyttes til å opprette faste epostadresser til guidene. 
 

 
 
 
 
 
 
LBC 

09/2025  Diskusjonssak  

Møte med kontrollutvalget  
  
Det er en beslutning om at det minst én gang i året avholdes møte mellom IR styret og 
kontrollutvalget. Kontrollutvalget inviteres til styremøtet i februar. 

 
 
 
 
LBC 



10/2025  Diskusjonssak  

Reaksjon fra IR på endring i plan for anleggsrehabilitering  
  
Kommunen har besluttet å ikke søke spillemidler til rehabilitering av friidrettsdekket 
på Ski stadion. Det er sendt kommentar på beslutningen fra IR i brev a 16/1-25. Det er 
ikke mottatt respons på kommentaren som ble sendt.  
Det lages ny henvendelse hvor en respons etterspørres, og med spørsmål om mulighet 
for å få prosjektet på skinner igjen. 
 

 
 
 
 
 
 
LBC 

11/2025  Diskusjonssak  

Behovskartlegging anlegg av regional og nasjonal betydning  
  
Styret ønsker at det hentes inn litt mer info i saken, og at den settes på agenda igjen til 
styremøtet i februar. 
 

 
 
 
LBC 
 

 Eventuelt 
 
Det ble tatt opp saken med Frisbeegolf i Skorhaugåsen (Ski IL Allianse) som et 
eksempel på hvor vanskelig det er for frivillige/klubber å få til nærmiljøanlegg. IR 
vurderer om saken sette opp som en case i henvendelse eller møte med politisk 
ledelse.  
 

 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 27/1-25 


